
Zápisnica č. 7/2023 
z 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Štôle, 

konaného dňa 08.08.2023 
 
 
Prítomní:  Podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Schválenie programu 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva 
5.  „Štôla – dobudovanie splaškovej kanalizácie v časti chatová osada“  

a) Oznámenie o prepracovaní projektovej dokumentácie 
b) Schválenie podaní žiadostí k vydaniu stavebného povolenia 
c) Žiadosť o NFP z Programu rozvoja vidieka SR 

6. Schválenie dopravného projektu na rekonštrukciu komunikácie v časti  „Chatová osada“  
7. Schválenie podania žiadosti o dotáciu na komplexnú infraštruktúru knižníc. 
8. Schválenie rozpočtového opatrenia Obce Štôla č. 3/2023 
9. Rôzne 

- premiestnenie plechového skladu nachádzajúceho sa v blízkosti cesty 2. triedy č. 539 
10. Diskusia 
11. Záver 

 
 
1. Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Vladimír Mierka a konštatoval, že obecné 

zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa.   

2. Starosta obce Vladimír Mierka určil za zapisovateľku Martinu Pastrnákovú a za overovateľov zápisnice 
určil Ľubomíra Rusnáka a Mareka Pachoňa. OZ zobralo na vedomie. 

3. Do návrhovej komisie boli zvolení: Ľubomír Rusnák, Martin Jackovič a Marek Pachoň. 
     Obecné zastupiteľstvo schválilo zloženie návrhovej komisie.  
      (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Zuzana Kurpašová, Martin Jackovič, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 
4. Starosta obce Vladimír Mierka predložil na schválenie program 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

OZ schválilo program rokovania. 
      (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Zuzana Kurpašová, Martin Jackovič, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 
 
 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 
 
5 a)   Starosta obce  informoval o prepracovaní projektovej dokumentácie na  dobudovanie splaškovej    

          kanalizácie v časti chatová osada Štôla. Pôvodná vypracovaná projektová dokumentácia nebola  

          odkonzultovaná s vlastníkmi dotknutých parciel.  

          Vlastníci dotknutých parciel,  ktorých starosta oslovil, zaujali nesúhlasné stanovisko k trasovaniu         

          splaškovej kanalizácie cez ich parcely a z tohto dôvodu bolo nutné prepracovať pôvodnú projektovú  

          dokumentáciu. Pôvodná projektová dokumentácia neobsahovala výškopis a polohopis, čo je potrebné  

          na základe geometrického zamerania doplniť. 

          Podľa projektovej dokumentácie je jedným z dotknutých vlastníkov pozemkov aj Urbár pozemkové   

          spoločenstvo Štôla. Starosta obce informoval, že dňa 19.6. zvolal  pracovné stretnutie  s členmi  

          výboru Urbár pozemkové spoločenstvo Štôla, na ktorom rokovali o možnostiach trasovania  

          kanalizácie cez parcelu KN E číslo 898, LV 881, k. ú. Štôla,   

          Poslanci berú na vedomie informáciu o prepracovaní projektovej dokumentácie na dobudovanie    

         splaškovej kanalizácie v časti chatová osada Štôla 

          (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Zuzana Kurpašová, Martin Jackovič, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 
  

  b) Starosta obce informoval, že ako podklad pre podanie žiadosti k vydaniu vodoprávneho povolenia na  

          uskutočnenie vodnej stavby je potrebné získať vyjadrenie viacerých dotknutých inštitúcií. K dnešnému  

         dňu sme požiadali o vyjadrenie PVS, a. s. Poprad a PVPS, a. s.  Poprad. Súhlasné stanovisko sme od  

         PVS a.s. Poprad už získali.  

         Starosta  obce informoval, že parcely KN E číslo 490/1 a 896/6, k. ú. Štôla, ktoré sú vo vlastníctve 

         Obce Štôla, majú na LV zapísané v časti druh pozemku: TTP. Pre budovanie inžinierskej stavby je    

         potrebné vypracovať GP a zmeniť druh pozemku na „ zastavaná plocha a nádvorie“, spôsob  

         využívania pozemku 22. 

         Poslanci súhlasia s vypracovaním a podaním žiadostí, ktoré súvisia  s vodoprávnym povolením na  



         uskutočnenie vodnej stavby – splašková kanalizácia a poverujú starostu obce Štôla Vladimíra Mierku  

         ku všetkým právnym úkonom spojených s vydaním vodopravného povolenia na uskutočnenie vodnej  

         stavby – splašková kanalizácia – chatová osada – obec Štôla 

         (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Zuzana Kurpašová, Martin Jackovič, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

    c) Starosta predstavil Výzvu číslo 66/PRV/2023,  Podopatrenie 7.2 z Programu rozvoja vidieka SR  

        a navrhol, aby sme oslovili firmu, ktorá nám poskytne komplexné služby od prípravy projektu, cez VO 

        až po implementáciu projektu, zároveň sa venuje euro poradenstvu pre podnikateľov a samosprávy,  

        má v tomto sektore skúsenosti a úspešne zrealizované projekty.  

        Poslanci si návrh vypočuli a súhlasia, aby podanie komplexne spracovala špecializovaná externá firma  

        Premier Consulting EU, s.r.o., v sume max 9 990,- Eur + DPH, rozložené na splátky.  

        (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Zuzana Kurpašová, Martin Jackovič, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

6.   Starosta informoval o potrebe vypracovania dopravného projektu na vybudovanie miestnych komunikácií  

       na parcelách č. KN-E č. 490/1, 896/6, 880/1, 873/1 a KN-C č. 762/2, 960/87, 960/85, 991/11 a 991/8   

       v časti chatová osada  na úsekoch plánovanej kanalizácie s tým, že obec by sa zokruhovala cez   

       chatovú osadu. 

       Na základe vypracovaného dopravného projektu požiada starosta obce o stavebné povolenie     

       a bude sa snažiť zabezpečiť súhlasné stanovisko vlastníkov v dotknutých parcelách podľa  

       vypracovaného dopravného projektu. Bude potrebné zabezpečiť aj zmenu druhu pozemku podľa  

       projektovej dokumentácie z TTP, orná pôda na zastavané plochy a nádvoria. 

       Finančné prostriedky na plánované vybudovanie miestnych komunikácií budeme žiadať taktiež z Výzvy   

       číslo 66/PRV/2023 , Podopatrenie 7.2 z Programu rozvoja vidieka SR, spomínanej v bode 5 c)  

       Realizácia miestnej komunikácie a dobudovanie kanalizácie sa spojí do jednej žiadosti o NFP. 

       Poslanci súhlasia s vypracovaním dopravného projektu na vybudovanie miestnej komunikácie v časti  

       chatová osada a súhlasia, aby vybudovanie miestnej komunikácie v časti chatová osada bolo  

       zapracované a financované z Výzvy č. 66/PRV/2023   

       (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Zuzana Kurpašová, Martin Jackovič, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 
 

7.   Starosta obce informoval o možnosti čerpania dotácie z fondu na podporu umenia č. 5.1.1 B  
      Komplexná infraštruktúra knižníc, Výzva č. 9/2023 s možnosťou čerpania dotácie vo výške  
      od 10 000,- do 100 000,- Eur, so spolufinancovaním vo výške 20%, na podporu  
      dlhodobého rozvoja aktivít knižníc. Starosta prezentoval vizualizáciu interiéru knižnice v návrhu 3D,  
      ktorý bol vypracovaný jeho rodinou bezodplatne. 
      Poslanci návrh prerokovali a súhlasia s podaním žiadosti na dotáciu do výšky 25 000,- Eur  
      so spolufinancovaním vo výške 20 %.  
      (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Zuzana Kurpašová, Martin Jackovič, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 
 

8.    Obec hospodári s rozpočtovými prostriedkami podľa schváleného rozpočtu a v priebehu 

       rozpočtového roka vykonala zmenu vo svojom rozpočte s cieľom zabezpečiť vyrovnanosť  bežného  

       rozpočtu. Martina Pastrnáková predložila  rozpočtové opatrenie č. 3/2023 zo dňa 01.08.2023.  

       Zmeny rozpočtu sú z dôvodu zmeny príjmov a výdavkov. Zvýšenie príjmov 1 385,00 €, zníženie 

       príjmov 0,00 €.  Zvýšenie výdavkov 6 024,00 €, zníženie výdavkov 4 639,00 €. 

       Poslanci návrh prerokovali a schválili zmenu rozpočtu, ktorá je prílohou zápisnice.  

      (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Zuzana Kurpašová, Martin Jackovič, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 
 

9.   Starosta obce informoval o potrebe premiestniť plechový sklad p. Zámečníka M., nachádzajúceho  
      sa pri hlavnej ceste II triedy č. 539, v križovatke tvaru T pri s.č. 98. Plechový sklad bráni výhľadu pri  
      vychádzaní motorových vozidiel na hlavnú cestu. Sklad by sa mal premiestniť na obecný pozemok na 
      parcelu KN-C 767 – Zastavaná plocha a nádvorie, v k. ú. Štôla, zapísanej na LV č. 1, na trávnatú plochu    
      mimo miestnej komunikácie. Premiestnenie plechového skladu je podmienené tým, že v budúcnosti  
      sa uzatvorí Zámenná zmluva medzi Obcou Štôla a p. Zámečníkom, na pozemky, ktoré obec potrebuje  
      vysporiadať pod nehnuteľnosťou – rodinný dom s.č. 106  
      Poslanci návrh prerokovali a nesúhlasia s presunom plechového skladu na obecný pozemok KN-C 767, 
      Zastavaná plocha a nádvorie, v k. ú. Štôla, zapísanej na LV č. 1. Poslanci navrhli, že predmetný  
      plechový sklad by si mal majiteľ presunúť na iný jemu patriaci pozemok, aby esteticky nekazil vzhľad  
      obce a aby bola predmetná križovatka bezpečnejšia.    

      (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Zuzana Kurpašová, Martin Jackovič, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

10.  Starosta obce informoval, že bol vypracovaný stavebný a požiarny projekt a podaná žiadosť  

       o stavebné povolenie na stavebný úrad na výstavbu dreveného prístrešku pri obecnom úrade. 

 



11. Starosta obce informoval o podaní žiadostí o dotáciu z Environmentálneho fondu na Program: NP1 – 

Ochrana a starostlivosť o životné prostredie na území národných parkov s tým, že finančné prostriedky 

by boli určené na nákup traktora s profesionálnym mulčovačom v sume 47 976,- Eur. Spoluúčasť obce 

bude 

       5 %. Starosta zároveň upozornil, že sme zaradený do tretej skupiny a žiadosť nemusí byť schválená. 

       Poslanci berú na vedomie informáciu o podaní dotácie z Environmentálneho fondu.  

      (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Zuzana Kurpašová, Martin Jackovič, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
12. Starosta obce informoval, že nám bola schválená dotácia z rozpočtu predsedu Prešovského  

samosprávneho kraja vo výške 3 000,00 Eur na oplotenie detského ihriska, ktoré musíme zrealizovať 

do 15.11.2023. 

       Realizácia oplotenia  bude prebiehať odstránením starého poškodeného oplotenia, ktoré sa nahradí  

       novým oplotením s betónovým soklom, bránami a bráničkou a z tohto dôvodu podlieha stavebnému  

       konaniu. Brány sa namontujú z dôvodu zamedzenia vstupu zvierat na ihrisko. 

       Poslanci berú na vedomie informáciu o schválenej dotácie na sumu 3 000,- Eur  a poverujú starostu 

       na všetky právne úkony spojené s podaním žiadosti na stavebný úrad.   

      (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Zuzana Kurpašová, Martin Jackovič, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

12.  Starosta obce informoval, že je namontovaný retardér pri požiarnej zbrojnici.  

 

Diskusia: 

13. MUDr. Jurčová  upozornila na odstavené auto na miestnej komunikácii pri s.č. 12, s tým, že pod autom 

sú misky na kŕmenie mačiek, ktoré sa môžu nekontrolovane rozmnožovať a prenášať nebezpečné 

choroby. Za týmto auto je odstavené druhé auto, ktoré bráni  v prejazde motorových vozidiel cez obec. 

Starosta reagoval, že túto situáciu rieši. 

Poslanci poverujú starostu obce osloviť vlastníka MV pred s.č.12 na odstránenie tohto vozidla  

z miestnej komunikácie.  

     (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Zuzana Kurpašová, Martin Jackovič, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

14. P. Javorský sa opýtal, či by sa nedala dať značka na  zníženie rýchlosti pri horárni. Starosta obce 
reagoval, že sa bude s tým zapodievať.    

 
15. Starosta obce navrhol vypracovať dopravný projekt na rekonštrukciu miestnej komunikácie  
      od kostola na hlavnú cestu ll. triedy č. 539 na parcelách KN-C 766/1, 767 a KN-E 985/1 v časti mosta 
      a zapracovať financovanie do žiadosti o NFP vo Výzve 66/PRV/2023 
      Poslanci súhlasia s vypracovaním dopravného projektu a zapracovaním financovania  
      z Výzvy č. 66/PRV/2023  

      (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Zuzana Kurpašová, Martin Jackovič, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

16. Starosta navrhol, aby bol vypracovaný dopravný projekt aj na umiestnenie meračov rýchlosti  
      na ceste ll. triedy č. 539 na vstupe od obce Vyšné Hágy a na Vstupe do obce od Mengusoviec. 
      Poslanci návrh prerokovali a súhlasia s vypracovaním dopravného projektu na umiestnenie  
      meračov rýchlosti  

      (Hlasovanie: prítomní:  4; za: 4 – Zuzana Kurpašová, Martin Jackovič, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

Na záver starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť. 
 

Prijaté uznesenia predložené návrhovou komisiou 7/2023/72 – 7/2023/89 tvoria prílohu zápisnice.  

Zapísala: Martina Pastrnáková 
     

 
Vladimír Mierka 

            starosta obce 

 
Overovatelia zápisnice: 

Ľubomír Rusnák         ............................................... 

Marek Pachoň             ............................................. 


